
Z  Á  P  I  S 
z 14. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAV 

 ze dne 28. dubna 2021 od 18:00 hodin 

 ve velkém sále Kulturního domu města Soběslavi 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 

                 Celkem bylo přítomno 20 členů zastupitelstva města. 

Omluven: Ing. Jiří Klíma 

Hosté: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ, Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM 

MěÚ, Ing. Hana Petrů – pracovnice KT MěÚ 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že je přítomno 20 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, 

a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

V úvodu zasedání upozornil starosta města Ing. Jindřich Bláha přítomné členy ZM a občany, 

že je z jednání zastupitelstva města pořizován zvukový záznam, který bude následně 

zveřejněn na internetových stránkách města. Dále je přenos jednání vysílán on-line. 

Starosta města předložil ke schválení návrh programu 14. zasedání zastupitelstva města. 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Změna č. 1 rozpočtu města na rok 2021 

2. Přijetí úvěru na předfinancování nástavby Senior-domu Soběslav 

3. Zrušení DSO Soběslavsko 

4. Poskytnutí daru HZS JčK 

5. Dotace na obnovu válečného hrobu v Nedvědicích 

6. OZV č. 1/2021 o nočním klidu 

7. Majetkové převody 
A: Záměr prodeje bytu v domě čp. 373 v ulici Na Ohradě v Soběslavi 

B: Prodej bytu v domě čp. 373 v ulici Na Ohradě v Soběslavi 

C: Prodej části pozemku p. č. 924/1 v k. ú. Dráchov 

D: Prodej části pozemku p. č. 1009/2 v k. ú. Soběslav 

8. Informace Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav 

9. Různé 

Bez diskuse.  

Hlasování o navrženém programu jednání ZM: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Program jednání byl schválen.  

Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města Jaroslav Himpan, Jan Černý  

a MUDr. Jan Vodička. 

Hlasování o složení návrhové komise: 

Pro: 17 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; 

František Dukát; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner;  

Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal 

Turek; Mgr. Petr Valeš; Ludmila Zbytovská 
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Proti: 0 

Zdrželi se: 3 

Jaroslav Himpan; Jan Černý; MUDr. Jan Vodička 

Návrh byl přijat. 

Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy 

zastupitelstva města Mgr. Alenu Krejčovou a Mgr. Vladimíra Drachovského. 

Hlasování o složení ověřovatelů: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; František Dukát; Jaroslav 

Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena 

Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; 

MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdrželi se: 2 

Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Vladimír Drachovský 

Návrh byl přijat. 

Zápis z 13. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili 

svým podpisem. 

Zápis z jednání provede pracovnice MěÚ paní Bc. Lucie Nečasová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu 

jednání uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu. 

K bodu 1 – Změna č. 1 rozpočtu města na rok 2021 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha:  

- Změna rozpočtu města na rok 2021 – Rozpočtové opatření č. ZM 1/2021 

- Rekapitulace akcí pro rok 2021 v rámci Programu regenerace MPZ Soběslav 

- Rozpočtová opatření RM 5/2020 a RM 6/2020 

Předloženo Rozpočtové opatření č. ZM 1/2021. Předkládající upozornila na chybné uvedení 

komentáře u položky č. 30 předloženého návrhu, kde má být uvedeno využití finančních 

prostředků „k výměně plynových kotlů v bytovém domě ve Wilsonově ulici čp. 245/III a 

v domě s PS Na Pršíně čp. 7“. Předloženým návrhem se zvyšuje celkový objem rozpočtových 

příjmů města na rok 2021 o 21.940.753,98 Kč a výdajů o 21.692.769,84 Kč. Z rozpočtového 

opatření č. ZM 1/2021 vzniká nadbytek ve výši 247.984,14 Kč. Po provedených úpravách 

dosáhne objem rozpočtových příjmů města částky 179.905.903, 98 Kč a výdajů částky 

185.623.969,84 Kč. K 31. 12. 2020 činil zůstatek na základních běžných účtech města 

35.587.024,31 Kč. 

Dále předložena informace o schválených rozpočtových opatřeních RM 5/2020 a RM 6/2020. 

V souvislosti s předloženým návrhem změny rozpočtu města – rozpočtové opatření  

č. ZM 1/2021 předložen soupis plánovaných akcí v roce 2021 v rámci Programu regenerace 

MPZ Soběslav. V této souvislosti předložen návrh veřejnoprávní smlouvy 

s Římskokatolickou farností Soběslav na poskytnutí dotace ve výši 1.487.000 Kč. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Mgr. A. Krejčová, členka Finančního výboru ZM – Finanční výbor projednal dne 12. 4. 2021 

návrh změny č. 1 rozpočtu města v roce 2021 – rozpočtové opatření č. ZM 1/2021  

a doporučuje jej zastupitelstvu města ke schválení v předloženém znění. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

členové ZM – F. Dukát, Ing. J. Bláha. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města: 
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a) Schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – Rozpočtové opatření č. ZM 1/2021 

v předloženém znění. 

b) Souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy mezi městem Soběslav a Římskokatolickou 

farností Soběslav na poskytnutí dotace ve výši 1.487.000 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 19 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; Jaroslav Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr 

Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; 

Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

František Dukát 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 2 – Přijetí úvěru na předfinancování nástavby Senior-domu Soběslav 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k přijetí úvěru na předfinancování nástavby Senior-domu Soběslav 

V návaznosti na usnesení č. ZM 12/089/2020, kterým byla schválena realizace akce 

„Nástavba Senior-domu v Soběslavi“, předložen návrh přijetí úvěru ve výši 40 mil. Kč od 

České spořitelny, a. s., spolu s návrhem pověření starosty města k uzavření smlouvy o úvěru. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Mgr. A. Krejčová, členka Finančního výboru ZM – Finanční výbor projednal dne 12. 4. 2021 

návrh přijetí úvěru od České spořitelny, a. s., a doporučuje jej zastupitelstvu města ke 

schválení. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

členové ZM – J. Černý, Ing. J. Bláha. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města: 

a) Schvaluje přijetí úvěru ve výši 40.000.000 Kč na financování akce „Nástavba Senior-domu 

v Soběslavi“ s fixní úrokovou sazbou 1,69 % p. a. od České spořitelny, a. s. 

b) Pověřuje starostu města k uzavření Smlouvy o úvěru č. 10030/21/LCD mezi městem 

Soběslav a Českou spořitelnou, a. s., s uvedenými parametry. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 3 – Zrušení DSO Soběslavsko 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: 

 Problematika zrušení a zániku dobrovolného svazku obcí 

Z důvodu absence dotačních titulů využitelných dobrovolnými svazky obcí předložen návrh 

na zrušení DSO Soběslavsko včetně postupu tohoto zrušení. Město má zájem následně 

navázat spolupráci s turistickou oblastí Toulava. Nejdůležitější akci v posledních letech, 
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zamýšlenou realizaci cyklostezky v trase rušené železniční tratě řeší jednotlivé obce po 

vzájemné dohodě, každá obec jednotlivě. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Ing. J. Bláha, Bc. M. Bučinský, 

občané – Mgr. Z. Kozlíček. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje zrušení Dobrovolného svazku obcí Soběslavsko. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Ing. Jindřich Bláha; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; 

Jaroslav Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner;  

Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal 

Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička 

Proti: 0 

Zdrželi se: 2 

Bc. Miloš Bučinský; Ludmila Zbytovská 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 4 – Poskytnutí daru HZS JčK 

Předložila: Ing. Hana Petrů – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k poskytnutí daru – vybavení jednotky požární ochrany HZS JčK 

ÚO Tábor 

Na základě žádosti HZS JčK ÚO Tábor předložen návrh poskytnutí věcného daru – 

přívěsného vozíku za dopravní automobil a 6 ks lehkých zásahových přileb pro potřeby 

požární stanice Soběslav HZS JčK. 

Bez diskuse. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí věcného daru – přívěsného vozíku za dopravní 

automobil a 6 ks lehkých zásahových přileb v celkové hodnotě maximálně 80.000 Kč 

Hasičskému záchrannému sboru Jihočeského kraje. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 5 – Dotace na obnovu válečného hrobu v Nedvědicích 

Předložila: Ing. Hana Petrů – pracovnice KT MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k dotaci na obnovu válečného hrobu č. CZE 3110-10510  

v Nedvědicích 

V souvislosti se zhoršujícím se stavem válečného hrobu v Nedvědicích umístěného na 

pozemku parc. č. 901/15 v k. ú. Nedvědice a záměrem města zajistit jeho opravu předložen 

návrh podání žádosti o dotaci z dotačního programu Ministerstva obrany ČR. 

Bez diskuse. 
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Usnesení 

Zastupitelstvo města souhlasí s investičním záměrem a podáním žádosti o dotaci do dotačního 

programu Ministerstva obrany Zachování a obnova historických hodnot I na akci „Obnova 

válečného hrobu č. CZE 3110-10510 v Nedvědicích“. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 6 - OZV č. 1/2021 o nočním klidu 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Návrh OZV č. 1/2021 o nočním klidu 

Předložen návrh obecně závazné vyhlášky města Soběslavi č. 1/2021 o nočním klidu, která 

vymezuje akce konané na území města Soběslavi, při kterých dochází ke zkrácení doby 

nočního klidu. Tato vyhláška ruší OZV č. 1/2020 o nočním klidu. 

Bez diskuse. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku města Soběslavi č. 1/2021  

o nočním klidu v předloženém znění. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 7 – Majetkové převody 

A: Záměr prodeje bytu v domě čp. 373 v ulici Na Ohradě v Soběslavi 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k záměru prodeje bytu v domě čp. 373 v ulici  

Na Ohradě, Soběslav II 

Předložen návrh podmínek prodeje výše uvedeného bytu. 

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje záměr prodeje bytové jednotky č. 373/1, tj. byt (se všemi 

součástmi a příslušenstvím, spolu se spoluvlastnickým podílem na společných částech domu  

a pozemku) ve vlastnictví města Soběslavi na pozemku p. č. 1010/2 v k. ú. Soběslav, 
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v prvním nadzemním podlaží domu čp. 373 v ulici Na Ohradě, Soběslav II, o velikosti 2+1,  

o výměře 58,9 m
2
, dle následujících podmínek: 

a) prodej bude uskutečněn formou výběrového řízení obálkovou metodou s otevíráním 

obálek před veřejností 

b) účastníkem výběrového řízení může být pouze fyzická osoba nebo manželé, každý 

účastník může podat pouze jednu nabídku 

c) minimální kupní cena každého bytu činí 700.000 Kč 

d) podmínkou účasti ve výběrovém řízení je složení vratné peněžní jistoty při podání 

nabídky ve výši 50.000 Kč na účet města (nevratná při odstoupení od nabídky) 

e) splatnost zbylé kupní ceny je před podpisem kupní smlouvy 

f) vítězem výběrového řízení bude uchazeč, který nabídne nejvyšší kupní cenu. 

V případě rovnosti nabízené ceny rozhoduje dřívější čas podání. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 19 

Ing. Jindřich Bláha; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; 

Jaroslav Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner;  

Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Miloš Šimek; Michal 

Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 1 

Bc. Miloš Bučinský 

Usnesení bylo přijato. 

B: Prodej bytu v domě čp. 373 v ulici Na Ohradě v Soběslavi 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k prodeji bytu v domě čp. 373 v ulici Na Ohradě, Soběslav II 

V návaznosti na usnesení ZM č. 13/091/2021 předložen návrh prodeje výše uvedeného bytu 

dle výsledku uskutečněného výběrového řízení obálkovou metodou. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM - F. Dukát, Ing. J. Bláha. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej bytové jednotky č. 373/2, tj. bytu včetně příslušenství  

a spoluvlastnického podílu na společných prostorech v 1. nadzemním podlaží domu čp. 373, 

v ulici Na Ohradě, Soběslav II, paní Petře Hrůšové, Soběslav za cenu 1.625.000 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

C: Prodej části pozemku p. č. 924/1 v k. ú. Dráchov 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva prodeje části pozemku Mysliveckému spolku Krátoš Dráchov 

Předložen návrh prodeje výše uvedené části pozemku Mysliveckému spolku Krátoš Dráchov. 

Bez diskuse. 



7 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p. č. 924/1 o výměře 13 m
2
 v k. ú. 

Dráchov, který je ve vlastnictví města, Mysliveckému spolku Krátoš Dráchov, za cenu 

obvyklou ze znaleckého posudku, tj. 150 Kč/m
2
. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

D: Prodej části pozemku p. č. 1009/2 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva prodeje části pozemku Václavu Lagnerovi, Praha 

Předložen návrh prodeje výše uvedené části pozemku Ing. Václavu Lagnerovi, Praha. 

Bez diskuse. 

Usnesení  

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku p. č. 1009/2 o přibližné výměře 50 m
2
 

v k. ú. Soběslav, který je ve vlastnictví města, Ing. Václavu Lagnerovi, Praha, za cenu 

obvyklou ze znaleckého posudku, tj. 250 Kč/m
2
. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 8 – Informace Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav 

Předložili: Jaroslav Himpan – předseda Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav,  

Mgr. Alena Krejčová – členka Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav 

V návaznosti na usnesení ZM 13/094/2021, kterým byl zřízen Výbor pro rozvoj Průmyslové 

zóny Soběslav, předložili J. Himpan, předseda výboru, a Mgr. A. Krejčová, členka výboru, 

informaci o činnosti a jednáních vedených tímto výborem spolu s jednotlivými výstupy z jeho 

jednání. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – V. Nedvěd, Ing. J. Bláha, 

občané – I. Klapková. 

Následně předseda výboru J. Himpan předložil návrh usnesení. 

Usnesení 

Zastupitelstvo města pověřuje Výbor pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav k přípravě textu 

smlouvy o podmínkách výstavby v průmyslové zóně mezi městem Soběslav a firmou Exprin 

Property, s. r. o. Informace o přípravě smlouvy bude předložena na příštím jednání 

zastupitelstva města. 
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Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 20 

Ing. Jindřich Bláha; Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír 

Drachovský; František Dukát; Jaroslav Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel 

Lintner; Mgr. Petr Lintner; Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal 

Pánek; Miloš Šimek; Michal Turek; Mgr. Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdržel se: 0  

Usnesení bylo přijato.  

Usnesení  

Zastupitelstvo města souhlasí: 

a) s materiálem „Návrh úprav pro plochy smíšené výrobní SV“ pro změnu č. 2 Územního 

plánu města Soběslav předloženým Výborem pro rozvoj Průmyslové zóny města Soběslav, 

b) s předáním materiálu „Návrh úprav pro plochy smíšené výrobní SV“ zpracovateli 

Územního plánu města Soběslav k jeho posouzení a zapracování do změny č. 2 Územního 

plánu města Soběslav. 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro: 18 

Bc. Miloš Bučinský; Jan Černý; Mgr. Milan Dančišin; Mgr. Vladimír Drachovský; František Dukát; 

Jaroslav Himpan; Ing. Petr Král; Mgr. Alena Krejčová; Mgr. Pavel Lintner; Mgr. Petr Lintner;  

Ing. Iveta Matějů; Mgr. Irena Molíková; Václav Nedvěd; Mgr. Michal Pánek; Michal Turek; Mgr. 

Petr Valeš; MUDr. Jan Vodička; Ludmila Zbytovská 

Proti: 0 

Zdrželi se: 2 

Miloš Šimek; Ing. Jindřich Bláha 

Usnesení bylo přijato. 

K bodu 9 – Různé 

Ing. L. Kaprálová, Praha – požádala o vystoupení ve věci nabídky zpracování alternativní 

studie stavebních úprav parku u sv. Víta v Soběslavi. Z důvodu trvalého bydliště  

Ing. Kaprálové v Praze požádal Ing. J. Bláha členy ZM o hlasování, zda může Ing. Kaprálová 

vystoupit na jednání ZM. Většina členů ZM, 19 z 20 přítomných, souhlasila s jejím 

vystoupením. 

Ing. L. Kaprálová – zrekapitulovala dřívější komunikaci se zástupci úřadu, nabídla zpracování 

alternativní studie pracovníkem ČVUT, Praha, Ing. arch. Borusíkem, Praha, a stručně 

představila obsah návrhu. Členům ZM předala písemný návrh řešení. 

K tomu bodu diskutovali: 

členové ZM – Bc. M. Bučinský, Ing. J. Bláha, 

občané – paní Růžičková. 

Z. Rux – poděkoval jménem spolku Naše Soběslav za činnost členům Výboru pro rozvoj 

Průmyslové zóny Soběslav a informoval o přípravě referenda o budoucím rozvoji průmyslové 

zóny, které by členové spolku chtěli uskutečnit na podzim společně s komunálními volbami. 

Vyzval ZM ke spolupráci při přípravě referenda. 

Ing. I. Matějů – v návaznosti na usnesení č. ZM 13/095/2021 přijaté na minulém jednání ZM, 

kterým dostal kontrolní výbor ZM za úkol přípravu nového jednacího řádu ZM, informovala  

o jeho přípravě za úzké spolupráce s tajemníkem MěÚ. Návrh by měl být předložen na 

červnovém jednání ZM. 

Paní Srncová – dotaz na možnou změnu sečení a využití trávníku na náměstí Republiky 

v Soběslavi. 

Ing. R. Bryll – trávník na náměstí má parkovou úpravu, tomu odpovídá i počet sečí v průběhu 

roku. 
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K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Bc. M. Bučinský, V. Nedvěd, 

občané – paní Montoto, Mgr. Z. Kozlíček, E. Výborná. 

G. Pospíšilová – upozornila na nevhodný materiál (štěrk) použitý v květinových záhonech 

před ZŠ E. Beneše a Gymnáziem Soběslav. 

Ing. J. Bláha – záležitost řeší Mgr. Pavel Lintner, místostarosta města, s autorkou projektu. 

I. Klapková – dotaz na možnost rozšíření městského kamerového systému v ulici Na 

Ohradách. 

Ing. J. Bláha – město připravuje rozšíření MKS v tomto roce o jeden kamerový bod na 

křižovatce ulice Obchodní a silnice E55 (naproti Tescu), městská policie disponuje rovněž 

mobilní kamerou. Bližší informace je možné prodiskutovat s vrchním strážníkem MP M. 

Drsem. 

Paní Srncová – dotaz na možnost zveřejnění termínů jednání rady města a zastupitelstva 

města na internetových stránkách. 

Ing. J. Bláha – termíny jednání jsou zveřejněny formou usnesení rady města, samostatné 

zveřejnění termínů jednání zajistí pracovník IT M. Turek. 

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 28. dubna 2021 v 19:30 hodin. 

 

 


